
Gdje su nestali i zašto se skrivaju kandidati s drugih lista? Nitko osim 

kandidata HDZ-a i partnera  ne želi doći u sva mjesta u županiji i pitati ljude 

kako žive i kako im se može pomoći!!!

10.04.2024.

Članovima stranke i biračima u utorak su se u Maruševcu i Klenovniku predstavili kandidati

pobjedničke liste HDZ-HNS-HSLS-HSU-HDS s područja Varaždinske županije predvođeni 

nositeljem liste i županom Varaždinske županije Anđelkom Stričakom.

Kao i svi skupovi dosad i posljednja dva su bila odlično posjećena te je još jednom poslana

poruka da HDZ-ovi kandidati dolaze u svako mjesto u županiji, do svakog birača, za 

razliku od ostalih političkih opcija koje se skrivaju pred tim istim biračima od kojih očekuju 

glas. 

Nositelj pobjedničke liste u III. izbornoj jedinici, Anđelko Stričak, kazao je da prilikom 

odluke za koga glasati treba imati na umu tri činjenice - koga se bira, koji su dosadašnji 

rezultati iza kandidata na listi i koji program se nudi. Stričak je zapitao kada su to 



dužnosnici iz vrha SDP-a, Možemo, Socijaldemokrata, Mislav Kolakušić, Sinčić i slični 

obišli i koje to mjesto. 

- Gdje su nestali? Za što su se to i gdje izborili? Zbog čega se pred Vama skrivaju? Valjda 

zato da ih ne prepoznate, da ne vidite tko su - kazao je Stričak dodajući da je on stalno na 

terenu, među građanima s kojima razgovara i rješavala nagomilane probleme od prije.

- Na našoj listi su sve osobe koje su dokazale da vole svoj kraj, koje su poduzele sve da 

se njihovo mjesto razvija i to će raditi i ubuduće - rekao je Stričak te u konačnici naglasio 

da je razlika između HDZ-a i partnera te ostalih lista koje se nude činjenica da HDZ ima 

odličan program koji garantira daljnji razvoj Hrvatske dok ostali ne znaju s kim su, a kamoli

za što se zalažu.

Članovima stranke i simpatizerima obratio se i ministar gospodarstva i održivog razvoja 

Damir Habijan koji je naveo četiri velika projekta koja su dogovorena ili u realizaciji 

praktički u ovom kratkom vremenu koliko je on ministar.

- Vlada premijera Andreja Plenkovića osigurala je bespovratnih 29 milijuna eura za 

rješavanje problema varaždinskog baliranog otpada. Prije nekoliko dana na Vladi smo 

donijeli odluku, odnosno osigurali sredstva da se nastavi projekt Regionalnog centra za 

gospodarenje otpadom Piškornica. Također, dali smo zeleno svjetlo i potvrdili sve potrebne

dozvole za nastavak projekta Bukotermal, odnosno izgradnje geotermalne elektrane. U 

konačnici, u slijedećih godini dana Ivanščica i okolno gorje postat će park prirode, prvi na 

sjeveru Hrvatske - kazao je ministar.

Gradonačelnik Novog Marofa i 10. na listi, Siniša Jenkač, naglasio je kako kandidati HDZ-

a svakog dana obilaze sve dijelove Varaždinske županije i spremno dolaze pred 

simpatizere i birače sa dosadašnjim rezultatima, ali i najboljim programom. 

-  Obilazi li netko iz SDP-a ili bilo koje druge stranke na ovaj način teren i razgovara s 

građanima? - postavio je Jenkač isto pitanje kao i nositelj liste Stričak. Podsjetio je i na 

podatak da čak 28 posto kandidata s lista na području III. izborne jedinice ne živi u 

Međimurju, Krapinsko-zagorskoj ili pak Varaždinskoj županiji. Nasuprot toj činjenici je lista 

HDZ-a i koalicijskih partnera, gdje svih 14 kandidata živi na ovom području te su se svojim 

radom i rezultatima dokazali kao uspješni župani, ministri, gradonačelnici i načelnici. 



Načelnik Općine Gornji Kneginec Goran Kaniški, 14. na listi, kazao je kako je razvoj i rast 

vidljiv po cijeloj Hrvatskoj, pa tako i u Varaždinskoj županiji, odnosno na području III. 

izborne jedinice. Podsjetio je na samo neke od uspjeha ove Vlade, dok je za svoju općinu 

naveo kako se trenutno realizira sedam projekata od kojih je čak šest iz područja 

gospodarstva. 

-Pozivam vas, izađite među ljude i pozovite ih na izbore. Ovi izbori su bitni kako bi 

Hrvatska i dalje imala stabilnost, daljnji razvoj i stvarala još bolje uvjete života za sve 

građane Lijepe naše- završio je Kaniški.

Gradonačelnica Varaždinskih Toplica, Dragica Ratković, je u ime koalicijskog partnera 

HSLS-a naglasila kako brojni rezultati i projekti pokazuju da ove dvije stranke odlično 

surađuju. Dodala je da se jasno vidi razlika između ljudi na listi HDZ-HNS-HSLS-HSU-

HDS koji su dokazano sposobni i ljudi koji su na ostalim listama.  

- Ti su ljudi poznati po tome da ne znaju, ali bi žarko željeli trošiti novac poreznih 

obveznika - istaknula je Ratković.

Okupljene na oba skupa pozdravili su čelni ljudi općinskih organizacija HDZ-a Maruševec i

Klenovnik, Snježana Cerjan i Martin Pintarić.

Nositelj liste HDZ-a i koalicijskih partnera za III. izbornu jedinicu 

Anđelko Stričak



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 


